
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Ministeren bedes redegøre for det hensigtsmæssige i Metroselskabets aktive
medvirken til formuleringen af det VVM-notat, der ligger til grund for, at Metro-
selskabet kunne opnå tilladelse til udvidet arbejdstid på udvalgte byggeplad-
ser i forbindelse med anlægget af Cityringen, jf. artiklen ”Metroselskab var
selv med til at formulere tilladelse” i Politiken d. 7.november 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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